
Referat FAU-møte 
 

Dato og tid: Torsdag 11.april 2024 kl. 19.30-21.00 

Hvor: Personalrommet på Teie skole 

Møteleder: Kaia Kavli Øvsthus 

Protokoll: Kristina Juel-Larsen 

 

Sak: Innhold: 

Vårens aktiviteter  • Teie kveld som ble arrangert for 5-7 trinn var stor suksess! Det 

var rundt 170 engasjerte barn og voksne, kjempepositivt. 

Barna i 7 klasse veldig flinke «verter». Solgte mat og drikke for 

8700,-. Forrige Teie kveld ble det solgt for 5300,-. Dette er 

penger som går tilbake til Teie skole og brukes på barna på 

skolen.  

• Det vil bli en sykkelfiks for 4. trinn i april/mai. 

Til- 

stede Klasse FAU-representant e-post 

X 1a   Pernille Elfrida Kalland-Hove pernillekallandhove@gmail.com  

X 1b   Linn Ulmark Haave linnulmark@hotmail.com  

X 1c  Synne Smestad Austnes Byrknes  synnesab@gmail.com  

X 2a nestleder  Ragnhild Andersson Jordtveit ragnhild.jk@gmail.com  

X 2b  Stine Kåsamoen  stinesept@@hotmail.com 

X 2ckommunikasjon  Jostein Røraas  jostein.roraas@gmail.com  

X 3a X Bård Kalbakk kalbakk@gmail.com  

X 3b sekretær  Kristina Juel-Larsen kristina.tuft@juel.no  

X 4a nestleder  Frode Bentsrud Hauenschild bentsrud@gmail.com  

 4b  Kristin Elisabeth Kveberg kekveberg@gmail.com  

X 4c  Ingunn Bjørge Bredvei ingunn_bjorge@hotmail.com  

 5a Ellen Skogland  sykepleierellen@gmail.com 

X 5b  Chiman Azizi chirogian@gmail.com  

 5c Johanne Rosenvinge Berling   johanne.r.berling@gmail.com  

 6a  Fredrik Bakke-Ortiz f_bakke@yahoo.no  

X 6b  Tonje Ness Lea tonjenesslea@gmail.com  

X 6c kasserer  Henrik Andreas Berg henrik_a_berg@yahoo.no  

X 7a  Trine Marie Døvle Ingebrigtsen trinedovle@gmail.com  

X 7b  Cecilie Grenager cecgrenager@hotmail.com  

 7c Silje Rasting silje.rasting@vtfk.no  

 Rektor Bente Marthinsen bente.marthinsen@faerder.kommune.no 

X Leder  Kaia Kavli Øvsthus kakaov@gmail.com  
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• Dugnad for 5.trinn vil bli gjennomført innen 17. mai. Det 

ønskes flere konkrete oppgaver utover å flise rundt 

klatreparken.  

• Savnes en utegruppe i FAU som følger opp slike ting. 

Opprettes neste møte? 

• 17. mai nærmer seg, 17 mai komiteen har kontroll over 

feiringen på Rosanes. Trenger hjelp til premier. Vil bli en 

innsamling av leker på skolen (gjenbruk), 30/4.  

 

Uteområder/skolehage • Kommet inn forslag om å lage utehage i skolegården. En ansatt 

på SFO (som også er anleggsgartner), savner en mer hyggeligere 

skolegård og at det er mer for barna å finne på. Har ytret sterkt et 

ønske om å sette i gang med dette, hvor hun er prosjektleder. 

«Fra jord til bord». FAU positive til forslaget, har bedt SFO- ansatt 

om å lage et forslag til budsjett. FAU vil gjerne stille med midler 

og ressurser (inntil kr 10000,- foreløpig) , skolen vil eventuelt bli 

ansvarlig for å holde i dette og da med videre planlegging.  

• Kommet tilbakemeldinger om at barna kjeder seg ute i 

skolegården, grep måtte gjøres. Uteområdet er i utgangspunktet 

skolens ansvar. Opplever at dette nedskaleres, dette må følges 

opp. Det er besluttet at FAU bidrar med 10.000 kr til å kjøpe 

uteleker for.  Dette innebærer feks ulike baller, hoppetau, kritt etc, 

i tillegg til basketkurver for de største elevene, på baksiden av 

skolen der de har uteområde. 

 

Teieshow /Teie Talenter Flere foreldre har henvendt seg om dette og hvordan planlegging, 

utvelgelse og show fører til utestenging og lite samhold i klassene. Er 

Teie skole moden for å tenke nytt her? Foreldre ønsker å avvikle.  

Det er ikke enighet fra FAU sin side om at dette avvikles, da vi opplever 

at det også er populært blant mange, både deltakende og fra publikum 

sin side. Men vi må ta mer ansvar for at dette blir gjort riktig. Hvordan 

fungerer Teieshow/Teie talenter i praksis? Er det faktisk slik at det er 

elevrådet som velger gruppene og hvilke som kommer videre/vinner? 

Dersom dette er tilfellet, ønskes det at dette er noe som hovedstyres fra 

lærerne. Vi må gå gjennom hvordan dette gjøres, slik at alle føler seg 

inkludert. Vi ønsker ikke at barn skal vurdere barn.  

 

Tilgjengelighet • Det er ønskelig at FAU ansvarlig og klassekontakter står på 

Facebooksiden og på ukeplanen til hvert trinn, slik at alle på 

hvert trinn vet hvem de kan henvende seg til ved spørsmål. 

 



Endring i FAU • Det ble tatt opp til vurdering at det muligens trengs en 

omstrukturering i FAU. 

• Det er kommet forslag om å opprette komiteer, slik at man får 

ansvarlige personer for respektive temaer. Det er pr nå mye 

som blir lagt på FAU-leder og det er fornuftig for 

rekrutteringen at oppgaver fordeles mer hensiktsmessig. Skal 

diskuteres og tas en avgjørelse på neste FAU møte i mai.  

Digitalgruppa  
 

Skal i møte med kommunen og skolen presentere fire punkter: 

- Å snu tanke om å gjøre noe forbudt på læringsbrett til å kun la 

godkjente læringsapper være tilgjengelig. (blacklist to whitelist) 

- At læringsbrettet ikke skal bli med hjem på 1.-4.trinn.  

-  Da læringsbrettene ble rullet ut høsten 2023 ble det gitt signaler 

om at det kun skulle brukes ca 20 min pr dag. Hvordan har det 

gått med dette? Vi ønsker en jevnlig evaluering av bruk med 

læringsbrett. Hvordan og hvor mye brukes det? Mer læring, mer 

lek? Positive effekter, negative effekter? 

- Og personvern og digital sikkerhet, er dette i vare tatt? Bilder som 

tas av barna i undervisningssammenheng, hvor havner disse?  

Trafikkgruppa  Trafikkgruppa hadde møte med kommunen og skolen den 19/4. Forslag 

til flere utbedringer har kommet fram. Eget referat kommer.  

 7.trinnsavslutning • Skolen har nå skissert opp en plan der avslutningen holdes på 

Teie skole og som et noe mer bærekraftig arrangement. Hvor 
mye skal 7. klasse dekke selv av 7. trinnavslutning, kontra hva 
skolen dekker? Her er foreløpig plan at vi dekker det samme 
som de foregående årene, men at det er naturlig å se på de 
totale kostnadene endringene i år medfører.  

 

Dato for siste møte 23.mai – Avslutning for i år. Gjennomgang av årsregnskap og årsrapport. 

Samt plan og mål for neste år. 

 

 


